

義守大學 學生事務處 工作 連 繫 單

致:醫學院區、軍訓室

發文單位:課外活動組

中華民國103年10月06日

() 請 覆 (◎) 免 覆

主旨:本校訂於本(103)年10月18日(六)舉行24週年校慶運動大會,醫學院區接送往返事宜。

說明:

一、103年10月18日(六) **醫學院區→校本部**,接駁車時間如下:

車別	科系	發車時間
A	醫學影像暨放射科學系	07:00
B	生物科技學系	07:00
C	物理治療學系	07:00
D	職能治療學系	07:00
E	營養學系	07:00
F	醫務管理學系	07:00
G	車輛滿座,即可搭乘	07:00
H	車輛滿座,即可搭乘	07:00
A	護理學系	07:45
B	健康管理學系	07:45
C	生物醫學工程學系	07:45
D	學士後中醫學系	07:45
E	護理原民班	07:45
F	學士後醫學系外國專班	07:45
G	車輛滿座,即可搭乘	07:45
H	車輛滿座,即可搭乘	07:45

二、校慶接駁車輛共計8輛車,分別行駛2趟,請各系配合規定時間上車。

三、103年10月18日(六) **校本部→醫學院區**,接駁車時間如下:

16時45分,於校本部候車亭候車,滿座即發車返回醫學院區,依典禮結束時間為準,若17:00後無人搭車,接駁車將直接駛離。

承辦人: **學務處課外活動組員 談沅瑄** 課指組組長: **學務處課外活動組長 蔡夙穎** 學務長: **學生事務長 葉上葆**

分機:2222

e-mail: xuantsu@isu.edu.tw

※響應環保,本連繫單以 e-mail 方式寄達被通知單位。

I-SHOU UNIVERSITY
Office of Student Affairs
Inter-unit Notification

To: Medical Campus and Office of Military Education
 Section-in-charge: Student Activity Section

October 6, 2014

() Please reply (◎) No need to reply

Subject: Information on shuttle buses between Medical Campus and Main Campus for the University's 24th anniversary on October 18, 2014 (Saturday).

Description:

I. The timetable of shuttle buses **from the Medical Campus to the Main Campus** on October 18, 2014 (Saturday):

Shuttle Bus	Department	Departure Time
A	Medical Imaging and Radiological Sciences	07:00
B	Biological Science & Technology	07:00
C	Physical Therapy	07:00
D	Occupational Therapy	07:00
E	Nutrition	07:00
F	Healthcare Administration	07:00
G	Spare bus to take whenever the appointed bus is full	07:00
H	Spare bus to take whenever the appointed bus is full	07:00
A	Nursing	07:45
B	Health Management	07:45
C	Biomedical Engineering	07:45
D	School of Chinese Medicine for Post Baccalaureate	07:45
E	Bachelor's Degree for Indigenous Peoples of Department of Nursing	07:45
F	School of Medicine for International Students	07:45
G	Spare bus to take whenever the appointed bus is full	07:45
H	Spare bus to take whenever the appointed bus is full	07:45

II. There are 8 shuttle buses in total and each bus will run twice. Please take the shuttle bus according to the timetable.

III. The timetable of shuttle buses **from the Main Campus to the Medical Campus** on October 18, 2014 (Saturday):

Please wait for shuttle buses from 4:45 PM on the bus stop at the Main Campus. The shuttle bus will leave for the Medical Campus whenever it is full. The departure time may be adjusted in accordance with the schedule of the ceremony. Shuttle buses will not stop at the bus stop after 5 PM if there is no passenger there.

Staff-in-charge: 

Section Chief of Student Activity Section: 

Dean of Student Affairs: 

Extension: 2222

e-mail: xuantsu@isu.edu.tw

※ To be eco-friendly, this notification is sent via e-mail.